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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Elvárható-e az ingyenes munkavégzés azoktól, akik 
hivatásként tekintenek a munkájukra? 4." 

Tisztelt Miniszterelnök úr!

A K/5752/1 számon megadott válaszban foglaltak olyan mértéktelen cinizmusról tesz tanúságot,
amely  teljességgel  egybevág  Deutsch  Tamás,  a  Fidesz  EP  képviselőjének  a  közszférában
foglalkoztatottakkal kapcsolatban tett nyilatkozatával:

„Ne csináljunk már Krisztusból bohócot!  (...)  Az emberek – induljunk már ki  ebből!  – nagyon-
nagyon jelentős részben örömmel dolgoznak ott,  ahol dolgoznak, van egy szakmai végzettségük,
nem munkahelyüknek,  hanem hivatásuknak  tekintik.  És  lehet,  hogy  8:15-re  kellene  hivatalosan
beérniük, de 7:50-kor bent vannak, és lehet, hogy 16:45-kor elmehetnének, de ha van elvégzendő
munkájuk, akkor 17:30-kor, sőt, 18:15-kor is ott vannak a cégnél.”

Írásbeli kérdésemre adott válaszukban nem egyebet állítanak, minthogy intézkedéseiket -március
elsejétől  a  közszférában  25  napról  20  napra  csökken  az  alapszabadság,  a  köztisztviselők
munkaidejébe  pedig  már  nem  számít  bele  az  ebédszünet  fél  órája,  és  ellentételezés  nélkül
terjeszthető ki a napi munkaidő 12 órára – a bürokráciacsökkentés jegyében hozták meg.

Jól  értem  tehát?!  Önök  a  bürokráciacsökkentést  nem  a  sokszor  felesleges  adminisztráció
csökkentésével,  indokolatlan  ügymenetek-,  és  eljárások  annulálásával  képzelik  el,  hanem  oly
módon, hogy olyan munkakörülményeket teremtenek a közszférában dolgozók számára, amelyeket
ezen személyek vállalhatatlannak tartanak?

Mert az valóban tény, hogy az intézkedések nyomán alig két hónap alatt több ezer ember hagyta-, és
hagyja ott jelenleg is a közszférát, ahogyan az is, hogy komplett hivatali részlegek munkavégzése
leállt a szükséges humánerőforrás hiányában.



Tisztelt Miniszterelnök Úr, amit Ön leírt az elképesztő, elfogadhatatlan és tűrhetetlen.

Kérdezem tehát ismét Tisztelt Miniszterelnök Úr tervezi-e rövidtávon visszaállítani a közszférában
dolgozók megbecsülését?

Mivel  nem  válaszolt,  ezért  ismételten  kérdezem  mennyiben  ért  egyet  Deutsch  Tamás  idézett
kijelentésével? 

Várom megtisztelő válaszát!
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